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  ROMÂNIA 

   JUDEŢUL  SUCEAVA 

  COMUNA  BURLA 

  CONSILIUL  LOCAL 

 

 

                                    P R O C E S – V E R B A L  
 

 

Încheiat  astăzi,  18 decembrie   2023,  în  şedinţa  ordinară  a Consiliului    

Local  al  comunei  Burla ,  judeţul  Suceava . 

 

 Şedinţa  de consiliu  a  fost convocată  în  baza  Dispoziţie  numărul 

147  din data de  11 decembrie   2023   a  Primarului  comunei     Burla ,    

judeţul  Suceava. 

 La    şedinţă    sunt    prezenţi    10  consilieri  din  cei  11    existenţi  

şi  convocaţi  .  Lipsește nemotivat domnul consilier Sevav Mircea. 

  

  Domnul  Primar  prezintă  proiectul  ordinei  de zi , astfel : 

1. Supunerea spre aprobare a Procesului – verbal al sedintei    

ordinare a  Consiliului Local din data de  27.11.2023 .  

 Inițiator : Secretarul general al comunei Burla ; 

2. Proiect de hotarare privind alegerea președintelui de ședință ; 

 Initiator: Primarul comunei Burla;   

3. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului de venituri și  

cheltuieli al comunei Burla pentru anul 2023 ;  

Inițiator: Primarul comunei Burla; 

4. Diverse. 

Domnul Primar propune 

Se  supune  la  vot  proiectul  ordinii  de  zi    .    

 Proiectul ordinii de zi este aprobat  cu 10 voturi ”PENTRU” iar 

domnul Juravle Nichifor votează ”impotrivă. 

Secretarul comunei aduce la cunostinta prevederile art. 228  din OUG 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ . 

Secretarul general al comunei transmite domnilor consilieri Avizele 

cu caracter consultativ ale Comisiilor de specialitate din cadrul  Consiliului 

local și prezintă Adresa nr. 15965/2023 ale Instituției Prefectului – Județul 

Suceava. 

În  continuare,  preşedintele  de  şedinţă, supune spre aprobare  

procesul – verbal  al  şedinţei ordinare de Consiliu Local din data de 

30.10.2023 .   
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 Deoarece        nu      se     fac    comentarii    cu  privire  la  conţinutul  

procesului    verbal ,   preşedintele    de   şedinţă     supune  la  vot  procesul  

verbal  ,  care  se  aprobă  cu 10  voturi ”pentru” ” iar domnul Juravle 

Nichifor votează ”impotrivă. 

 Se trece  la punctul doi  al ordinii de zi si anume ”Proiect de hotarare 

privind alegerea presedintelui de sedinta ”. 

 Domnul Primar  prezinte Referatul împreună cu Proiectul de 

hotărâre, secretarul  prezintă raportul de specialitate al compartimentului 

de resort  iar domnul Hapurne Ioan – Romică   Raportul de avizare al 

Comisiei pentru administratie publica locala juridica si de disciplina , 

apararea ordinii si linistii publice, a drepturilor cetatenilor . 

 Se fac propuneri pentru alegerea presedintelui de sedinta . 

Domnul  Lazarescu Ioan     propune pe doamna l Juravle Maria  

pentru luna  decembrie    . 

Deoarece nu se mai fac alte  propuneri se supune la vot ca doamna 

Juravle Maria    sa fie presedinte de sedinta pentru luna  decembrie  2023 . 

Deoarece nu se  fac înscrieri la cuvânt se supune la vot proiectul de 

hotărâre privind alegerea presedintelui de sedinta . 

Domnul consilier Hapurne Dionisie –Iulian – ”Pentru” 

Domnul consilier Hapurne Ioan –Romică – ”Pentru ” 

Domnul consilier Juravle Ioan – ”Pentru” 

Doamna consilier Juravle Maria – ”Pentru ” 

Domnul consilier Juravle Nichifor – ” Împotrivă ” 

Domnul consilier Lazărescu Ioan  - ”Pentru” 

Domnul consilier Lupăștean Orest – ”Pentru” 

Doamna consilier Pintiliuc Maricica – ”Pentru” 

Domnul consilier Pintiliuc Vasilica – Cristi – ”Pentru” 

Domnul consilier Sevac Mircea –”Pentru” 

Domnul consilier Tcaci Ioan – ”Pentru” 

Hotărârea se adoptă cu  10  voturi „pentru” și 1 vot ”Impotrivă” . 

Se trece la punctul   al ordinii de zi şi anume : „Proiect de  

hotărâre privind rectifcarea  bugetul local al comunei Burla pe anul 2023. 

 Preşedintele de şedinţă invită pe domnul Primar să prezinte Referatul  

împreună cu Proiectul de hotărâre, contabilul   prezintă raportul de 

specialitate al compartimentului de resort , domnul Pintiliuc Vasilică - 

Cristi  Avizul cu caracter consultativ  al Comisiei pentru programe de 

dezvoltare economico – socială, buget , finanţe, administrarea domeniului 

public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală şi turism

 Deoarece nu se  fac înscrieri la cuvânt preşedintele de şedinţă supune 

la vot Proiectul de hotărâre . 

 Domnul consilier Hapurne Dionisie –Iulian – ”Pentru” 
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Domnul consilier Hapurne Ioan –Romică – ”Pentru ” 

Domnul consilier Juravle Ioan – ”Pentru” 

Doamna consilier Juravle Maria – ”Pentru ” 

Domnul consilier Juravle Nichifor –  ”Împotriva” 

Domnul consilier Lazărescu Ioan  - ”Pentru” 

Domnul consilier Lupăștean Orest – ”Pentru” 

Doamna consilier Pintiliuc Maricica – ”Pentru” 

Domnul consilier Pintiliuc Vasilica –Cristi – ”Pentru” 

Domnul consilier Sevac Mircea –”Pentru” 

Domnul consilier Tcaci Ioan – ”Pentru” 

 

 Hotărârea  se adoptă cu 10 voturi „Pentru”și 1  vot ”Impotriva”. 

 Se trece la punctul patru  al ordinii de zi şi anume : „Proiect de  

hotărâre privind  modificarea HCL nr. 27/2023 privind  stabilirea 

impozitelor și taxelor locale pentru anul 2024. 

 Preşedintele de şedinţă invită pe domnul Primar să prezinte Referatul  

împreună cu Proiectul de hotărâre, contabilul   prezintă raportul de 

specialitate al compartimentului de resort , domnul Pintiliuc Vasilică - 

Cristi  Avizul cu caracter consultativ  al Comisiei pentru programe de 

dezvoltare economico – socială, buget , finanţe, administrarea domeniului 

public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală şi turism iar 

domnul Juravle Nichifor Avizul cu carcter consultativ al Comisiei pentru 

învățământ, sănătate și familie, muncă și protecție socială, activități social 

culturale , culte, protecție copii . 

 Deoarece nu se  fac înscrieri la cuvânt preşedintele de şedinţă supune 

la vot Proiectul de hotărâre . 

 Domnul consilier Hapurne Dionisie –Iulian – ”Pentru” 

Domnul consilier Hapurne Ioan –Romică – ”Pentru ” 

Domnul consilier Juravle Ioan – ”Pentru” 

Doamna consilier Juravle Maria – ”Pentru ” 

Domnul consilier Juravle Nichifor –  ”Împotriva”  

Domnul consilier Lazărescu Ioan  - ”Pentru” 

Domnul consilier Lupăștean Orest – ”Pentru” 

Doamna consilier Pintiliuc Maricica – ”Pentru” 

Domnul consilier Pintiliuc Vasilică – Cristi – ”Pentru” 

Domnul consilier Sevac Mircea –”Pentru” 

Domnul consilier Tcaci Ioan – ”Pentru” 

 

 Hotărârea privind modificarea HCL nr. 27/2023 privind  

stabilirea impozitelor și taxelor locale pentru anul 2024, se adoptă cu 10 

voturi „Pentru”și 1 vot ”Împotriva”. 
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Se trece la punctul cinci   al ordinii de zi şi anume : „Proiect de  

hotărâre privind  modificarea Organigramei și Statului de funcții al 

aparatului de specialitate al primarului comunei Burla. 

 Preşedintele de şedinţă invită pe domnul Primar să prezinte Referatul  

împreună cu Proiectul de hotărâre , Secretarul general   prezintă raportul 

de specialitate al compartimentului de resort  , domnul Hapurne Ioan – 

Romică   Raportul de avizare al Comisiei pentru administratie publica 

locala juridica si de disciplina , apararea ordinii si linistii publice, a 

drepturilor cetatenilor . 

 Deoarece nu se  fac înscrieri la cuvânt preşedintele de şedinţă supune 

la vot Proiectul de hotărâre . 

Domnul consilier Hapurne Dionisie –Iulian – ”Pentru” 

Domnul consilier Hapurne Ioan –Romică – ”Pentru ” 

Domnul consilier Juravle Ioan – ”Pentru” 

Doamna consilier Juravle Maria – ”Pentru ” 

Domnul consilier Juravle Nichifor –  ”Impotriva” 

Domnul consilier Lazărescu Ioan  - ”Pentru” 

Domnul consilier Lupăștean Orest – ”Pentru” 

Doamna consilier Pintiliuc Maricica – ”Pentru” 

Domnul consilier Pintiliuc Vasilică –Cristi –”Pentru” 

Domnul consilier Sevac Mircea –”Pentru” 

Domnul consilier Tcaci Ioan – ”Pentru” 

 

 Hotărârea   se aproba cu 10  voturi „Pentru” și 1 vot ”Împotriva”.  

  

 Se trece la punctul șase   al ordinii de zi şi anume : „Proiect de  

hotărâre privind acordarea mandatului special  Asociației  Județene pentru 

Apă și Canalizare Suceava să declanșeze procedura de selecție pentru 

desemnarea unui administrator in Consiliul de Administrație al Societății 

ACET S.A. Suceava conform prevederilor OUG nr. 109/2011 privind 

guvernanța corporativa a intreprinderilor publice, cu modificarile și 

completarile ulterioare „ . 

 Preşedintele de şedinţă invită pe domnul Primar să prezinte Referatul  

împreună cu Proiectul de hotărâre , Secretarul general   prezintă raportul 

de specialitate al compartimentului de resort  , domnul Pintiliuc Vasilică - 

Cristi  Avizul cu caracter consultativ  al Comisiei pentru programe de 

dezvoltare economico – socială, buget , finanţe, administrarea domeniului 

public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală şi turism.

 Deoarece nu se  fac înscrieri la cuvânt preşedintele de şedinţă supune 

la vot Proiectul de hotărâre . 

Domnul consilier Hapurne Dionisie –Iulian – ”Pentru” 
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Domnul consilier Hapurne Ioan –Romică – ”Pentru ” 

Domnul consilier Juravle Ioan – ”Pentru” 

Doamna consilier Juravle Maria – ”Pentru ” 

Domnul consilier Juravle Nichifor –  ”Se abține” 

Domnul consilier Lazărescu Ioan  - ”Pentru” 

Domnul consilier Lupăștean Orest – ”Pentru” 

Doamna consilier Pintiliuc Maricica – ”Pentru” 

Domnul consilier Pintiliuc Vasilică –Cristi –”Pentru” 

Domnul consilier Sevac Mircea –”Pentru” 

Domnul consilier Tcaci Ioan – ”Pentru” 

 Hotărârea   se aproba cu 10  voturi „Pentru” și 1 ”Abținere”.  

 Se trece la diverse ,  

 Domnul consilier Juravle Nichifor precizează că a votat impotrivă , 

respectiv  s a abținut deoarece din februarie incă nu i s-au dat informațiile 

cerute ,  salariile din primărie și persoanele cu ajutor social , motiv pentru 

care va merge in instanta , primăria fiind condusă de un baron local. 

 Doamna Contabil – Salariile sunt publicate . 

 Domnul Primar – eu sunt un om normal , care îmi fac datoria fată de 

comunitatea  din comuna Burla , ajut oamenii din toate punctele de vedere 

și le recomand să își caute drepturile , nu am constrând niciodată pe nimeni, 

in fiecare zi sunt la dispoziția cetățenilor, ușa de la biroul meu  fiind tot 

timpul deschisă, nu sunt baron local. 

 Este prezent la sedinta de Consiliu Local domnul Penteliuc Vasilică - 

Ionel , cetățean al comunei Burla, care solicită să îi fie dat cuvântul pentru 

a sesiza o problemă  de care atat el cat si alte 50 de persoane nu sunt 

mulțumite.  

 Domnul Penteliuc Vasilică - Ionel – Domnule Primar, domnilor 

consilieri , vreau să vă aduc lșa cunoștință că la 30 de m de locuința mea a 

fost instalat un releu de internet și nu sunt de acord cu acest lucru deoarece 

nu am fost consultati in acest sens , conform studiilor acest releu poate 

dăuna sănătății noastre șio a copiilor nostrii, a celor care suntem in 

imediata apropiere a acestuia. Eu nu sunt obligat să stau cu temerea că 

poate să-mi afecteze sănătatea mea și a familiei mele.  Atat adulții dar mai 

ales copiii acuză dureri de cap in apropierea acestui releu .  

 Domnul Primar – după cum știți, nu este nevoie de aprobarea 

Consiliului Local, terenul unde este amplasat este proprietate privată . 

Societatea in cauză depune o cerere insoțită de Extras de carte funciară la 

Primăria in vederea eliberării Certificatului de urbanism și a Autorizației de 

construcție. Primăria inaintează solicitarea către Consiliul Judetean 

Suceava , care eliberează documenteel in cauză in urma unei documentații , 

respectiv avize ale instituțiilor abilitate in acest sens. 
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 Domnul Penteliuc Vasilică- Ionel – In acest sens am o plangere 

semnată de 50 de persoane pe care am să o depun tocmai pentru a vedea 

cum au fost obținute avizele in acest sens. 

 Domnul consilier Pintiliuc Vasilică – Cristi – Terenul in cauză este 

proprietatea mea, nu se cere acordul vecinilor , eu am inchiriat terenul 

celor de la DIGI . Fiecare dointre noi are telefon mobil, copiii nostri au 

telefoane, antena in cauză este pentru semnal mobil , nu afecteaza sănătatea 

iar in momentul functionării o să vină dela DSP și o să măsoare nivelul de 

radiații. 

 Domnul consilier Juravle Nichifor- ai acceptat voluntar amplasarea 

ei, pentru binele comunei, să fie semnal , sau cu plată ? 

Domnul consilier Pintiliuc Vasilică – Cristi – cu plată. 

Domnul Primar – Problemele din comună se pot rezolva fie amiabil 

fie urmand alte căi legale iar nu la crâșmă sau pe drumuri in funcție de 

părerile fiecăruia, eu vă aștept pe fiecare să depună cereri iar acestea vor 

primi răspuns in funcție de competența instituțională. 

 Deoarece nu se  fac înscrieri la cuvânt  şi nu mai sunt puncte  pe 

ordinea de zi  preşedintele de şedinţă declară şedinţa închisă. 

 Drept pentru care am încheiat prezentul proces –verbal. 

 

 

     Preşedinte de şedinţă,                                       Secretar general, 

 

               Juravle Ioan                                                    Juravle Floriţa-Crina 

  

 

  

 


